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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:1209 Myndigheters inköp av fossilbilar

Sveriges 211 myndigheter med rapporteringsplikt ska köpa och leasa miljöbilar 
enligt gällande statlig definition och varje år redovisa detta till 
Transportstyrelsen. Den senaste sammanställningen visar att endast 63 procent 
av de fordon som införskaffades år 2024 uppfyllde miljöbilskraven och endast 
32 procent av de lätta lastbilarna. Migrationsverket anger ”lång leveranstid”, 
Skogsstyrelsen påstår felaktigt att det inte finns miljöbilar med hög 
markfrigång och Statens fastighetsverk anger att elbilar inte lämpar sig för 
ensamarbetande – med flera resonemang som svårligen ryms inom den rätt till 
undantag som förordningen medger.

Det här är självklart oacceptabelt. Myndigheter ska följa de riktlinjer de har. 
Staten ska gå före i omställningen, och ett minimum är att leva upp till sina 
egna krav. Centerpartiet har länge drivit på för fler miljöbilar, och när vi i 
övrigt ser att försäljningen av elbilar viker borde åtminstone staten stå fast vid 
sina åtaganden och inte komma med dåliga bortförklaringar.

Min fråga till statsrådet Erik Slottner blir därför:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet, inom sitt ansvarsområde, och regeringen att 
vidta för att säkerställa bättre uppfyllande av förordningen om myndigheters 
val av fordon?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-23
Besvaras senast
2025-06-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


